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Referat af skolebestyrelsesmøde den 28. april 2021 kl. 17:30-20.00 
 
Deltagere  Formand Rikke Egeberg  

Næstformand Sofia Moura  
Bestyrelsesmedlemmer: Henrik Korsbæk, Iben Thiesen Jensen, Jesper Meyland, 
Charlotte Mortensen, Anna Louise Møller, Mette Aagaard Osmundsen, Jesper 
Vejdiksen, Cathrine Monhart  
Medarbejderrepræsentanter: Gert Hochreuter Andersen, Andreas Ralund 
Elevrepræsentanter: Emma, Gustav 
Skoleleder Louise Schaaf  
Souschef: Peter Hindborg  
SFO- og klubleder John Khan  

Mødeleder  Rikke  

Afbud  Cathrine Monhart, Andreas Ralund, Mette Aagaard Osmundsen, Emma, Gustav 

Indkalder  Formand og skoleleder  

Referent  Ledelsen - Find referat af seneste møde på skolens website. 
www.ellemarkskolen.dk 

 
 Dagsorden:  
 
1. Velkomst og rammesætning ved Rikke 

2. Ledelsen orienterer – herunder opfølgning om SFO/stjernebørn og aktiviteter  

• John orienterede om den gode start med stjernebørnene, organiseringen med tryghedsgrupper og 
faste pædagoger skaber ro og tryghed. Vi følger den (til stjerne-forældrene) udleverede 
brobygningsplan, og begynder på ture ud af huset i maj måned.  
Stjerne forældrene kommer nu ind i garderoben, og det fungerer fint. 
Om eftermiddagen er alle børn udenfor (corona) i 4 forskellige områder. Der arbejdes på at etablere 
et udendørs træværksted i sidste del af skuret. Der har været pause med at udgive 
aktivitetskalender, men vi tager det op igen efter bededagsferien. Arbejdet med at kvalificere 
aktivitetsplanerne fortsætter på en personaledag i maj måned. 

• På Pitten har Annemarie og Andreas gjort et stort arbejde for at skabe gode eftermiddage, og det 
har givet resultater, der er, lige nu, et meget højt antal medlemmer, og sidste onsdag var der 
fremmødt 60 børn om eftermiddagen.  
De nye ½-timesbegrænsninger med elektronik, er implementeret stort set uden de store problemer, 
der er stadigvæk børn som skal have reglerne opfrisket, men det går fint. Der er et enkelt barn som 
har valgt at blive væk fra Pitten på grund af de nye mobilregler, ellers ingen store reaktioner. 

• Arbejdet med at ledelse og medarbejdere opdaterer Ellemarkskolens mediepolitik, venter stadig på 
at blive iværksat. Gemt men ikke glemt! 

• Skolen har ikke været så hårdt ramt af corona, så retningslinjerne virker tilsyneladende efter 
hensigten. Der er kommet ekstra ”corona midler” som bruges på at støtte faglig undervisning i 
udskolingen, primært i dansk og matematik. 

• Der er planlægning i gang med sidste skoledag og dimission m.m. 
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3. Fagfordeling – status  

Louise orientererede om arbejdet med fagfordelingen for skoleåret 21-22.  I den forbindelse er der blevet 
slået 3 lærerstillinger op. Stillingerne er i indskoling, mellemtrin og udskoling.  
Når fagfordelingen er plads, kan skemalægningen begynde, og planen er at skemaerne er færdige i starten 
af juni. Ledelsen følger klassekvotienterne i alle klasser tæt, da elevgrundlaget på enkelte årgange er lidt 
spinkelt til 2 klasser. 

4. Økonomi – regnskabsafslutning, timefordelingsplan og budgetopfølgning  

• Peter gav en hurtig overflyvning over timefordelingsplanen, hvor der fortsat vil være fokus på 
naturfag. De lovpligtige minimumstimetal bliver naturligvis overholdt, og desuden bliver de praktisk 
musiske valgfag (som er blevet eksamensfag) blevet prioriteret højere. Desuden opretter 
Ellemarkskolen et nyt valgfag som hedder billede og udtryk. Skolebestyrelsen havde efterfølgende 
en snak om det fortsatte fokus på naturfag – herunder en snak om hvordan man måler om hvilken 
naturfagssatsningen har for eleverne på længere sigt. 
Skolebestyrelsen godkendte timefordelingsplanen uden behov for yderligere detaljeringsgrad.  

• Peter ridsede linjerne op fra 2. økonomiske redegørelse, og fortalte om afslutningen for regnskabet 
for 2020. Helt overordnet gik Ellemarkskolen ud af 2020 med et planlagt overskud, som kommer til 
at modvirke en forventet reduktion af Ellemarkskolens tildeling i dette regnskabsår. En del af 
overskuddet er ”trukket med” fra regnskabsåret 2019. Peter udarbejder en ”pædagogisk version” af 
regnskabet som kan udsendes som bilag til næste møde, hvor økonomien kort vil blive genbesøgt.  

5. Strategidag i starten af det nye år – rammer og årshjul for det nye års arbejde  

Rikke foreslår at skolebestyrelsen holder en ”kursus-/opstartsdag ” i det nye skoleår (august), gerne med 
input fra foreningen Skole og Forældre. Formanden håber at kurset kan inspirere skolebestyrelsen til at 
genbesøge forretningsorden og årshjul, eller måske udvikle nye mødeformer eller andet godt til det 
kommende skoleår. Skolebestyrelsen tilslutter sig forslaget, med forslag om at gøre det åbent for 
eventuelle kandidater til kommende skolebestyrelsesarbejde. Rikke og Sofia arbejder videre med at 
realisere forslaget. Evt. som webinar for en bredere gruppe. 

6. Evt.  

• Forslag til årsafslutning – Sofia 

• Iben opfordrer til at der bliver holdt skole/hjem samtaler jævnfør den af skolebestyrelsen vedtagne 
plan. 

 
Bullets: 

 


